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Møde dato 

10. september 2020 

Mødested 

Mødelokale 3  

Møde tidspunkt 

Kl. 16.15 - 18.00 

Møde nr. 1 

 

Møde mellem/i 

Skolebestyrelsen 

Deltagere 

Anne Mette, Jimmy, , Laurits, Henrik 

Fraværende 

Heidi afbud Naja og Diana uden afbud 

 

— 

Referat og bilagsoversigt 

 

1. Nyt fra formanden  

Deltog ikke i mødet 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

Vi er kommet godt i gang, der er fortsat Corona restriktioner. Børnene holder også fast i reglerne, med 

hjælp fra medarbejderne. Der har været afholdt en del forældremøder. De nye kollegaer er faldet godt 

til.  De nye børn i Børnehuset er faldet godt. Der er lavet nye navne til de små grupper.  

 

3. Orientering fra ledelsen 

a. Økonomi 

b. Fødselsdag 

c. Frede Brauner 

d. Kostfokus i klasser 

e. Kommunalt projekt – hvad gør vi? 

Henrik orientere om skolens økonomi og om de indkøb der foretages. Henrik skal deltage i et 

økonomimøde vedr. skolen. Der afholdes pædagogisk døgn i november.  

Henrik orienteret om opstartsdage hvor Frede Breüner holdt oplæg om kost. Det betyder at der også 

vil blive fokus i klasserne. 

Henrik fortæller om det kommunale projekt og om Marielundskole og Børnehus indspark til det. 

Der er kommet en rapport over trivsel for medarbejdere på Marielundskole og Børnehus. Ledelsen har 

endnu ikke drøftet det. Der vil blive orienteret om det på et senere møde. 

 

4. Invitere udvalgsformanden? – hvad skal vi tale med hende om?  

Det vil være en god ide at få udvalgsformanden til et møde i nærmeste fremtid 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

5. Drøftelse af revideret retningslinje for telefoner (medsendt) 

Drøftes på et andet møde 

6. Drøftelse af revideret retningslinje for at forlade skolen i skoletiden (medsendt) 

Drøftes på et andet møde 

7. Punkter til næste gang. 

Forslag: 

a. Orientering om børnehusets fokus og indsats 

b. Hvad kunne bestyrelsen tænke sig? 

c. Bestyrelsen konstitueres og drøftelse af, hvordan kan bestyrelsen blive funktionsdygtig. 

 

Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig, derfor var der kun en kort orientering af enkelte punkter til 

de fremmødet. 


